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SLOVENSKO: Zo Slovenska sa stáva divoký západ. Alebo sa nám vrátili tie roky 90., kedy
prekvitala korupcia, darilo sa mafii a nebolo ničím výnimočným vytiahnuť zbraň? Ale čo
čakáme od obyčajných ľudí, keď sa u nás minister obrany teší z teroristického činu? A keď
naša polícia tvrdí, že kto chce mier, ten vlastne podporuje ruskú propagandu?

Biskupi proti nenávisti

V Bratislave zastrelil mladík, sympatizujúci s extrémistami, dvoch príslušníkov LGBT. Redakcia
portálu Christianitas.sk podporuje vyhlásenie KBS a rovnako pripomína, „nech nám je aj ten
najmenší prejav rasovej, náboženskej či inej neznášanlivostí cudzí… Konajme v prospech dobra a
vážme v týchto ťažkých momentoch slová. Nech nás neprenikne nenávisť a zlosť.“

Snáď si tieto slová vezmú k srdcu všetci. Liberáli aj konzervatívci. Veriaci aj neveriaci. Očkovaní aj
neočkovaní…

Ilustračný obrázok, zdroj: pixabay.com

Dokedy ešte?

Akoby sa nám rozsypalo vrece s vodičmi, ktorí si sadli za volant pod vplyvom alkoholu. Smutný
príklad bývalého sekretára Deflympijského výboru Dušana Dědečka nasledovali aj niekoľkí ďalší
vodiči a len vďaka Božej milosti nedošlo k podobnej tragédii ako na Zochovej ulici v hlavnom meste.
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Zakážte mu niekto už ten Facebook

Okrem rozmachu nenávisti v slovenských uliciach nás však vydesila aj tá parlamentná. Ďalší
facebookový status nášho ministra obrany Jaroslava Naďa bol totiž vrcholom arogancie a úplného
ignorovania elementárneho faktu, že keď pri teroristických útokoch zomierajú nevinní ľudia, slušný
človek sa z toho neteší.

Škoda, že to pánovi ministrovi nikto nevysvetlil a ten pri záberoch výbuchu Kerčského mosta, kde
zomreli náhodne cestujúci ľudia, škodoradostne napísal: „Keď si praješ na 70. narodeniny tortu a
kuchár to preženie so sviečkami. Enjoy, Mr. Putler!“

Zdroj: fb Jaro Naď

Minister obrany potrebuje lepších poradcov

Nie je to po prvýkrát, čo minister obrany reagoval na sociálnej sieti ako puberťák, ale tento status
bol za hranicou toho, čo by malo byť dovolené nejakému politikovi na sociálnej sieti zverejniť.
Podobne ako ja, nad tým krútilo hlavou aj značné množstvo Slovákov, ktorí ministrovi na Facebooku



poriadne „naložili“. On však nepochopil.

Kto chce mier, je platený Kremľom?

Polícia Slovenskej republiky, podobne ako minister obrany, predviedla na sociálnej sieti šou hodnú
svojho mena. Napísali: „Falošné volania po mieri sú skrytým a významným nástrojom ruskej
propagandy v Slovenskej republike. Jej cieľom je neodhaľovať podporu Rusku v prvom momente, ale
prostredníctvom pozitívne citovo zafarbeného slova naznačovať túžbu po ukončení vojny, za čím sa
neskrýva nič iné, ako skrytá podpora Ruskej federácie.“

Naozaj nám polícia ide tvrdiť, že ak si niekto želá mier, je proruský dezolát? To naozaj musíme čakať,
kým sa nájde nejaké úprimné dieťa a zakričí: cisár je nahý? Aby sme konečne otvorili oči a videli tú
znôšku hlúpostí a prekrúcania faktov, ktorú je schopný vyprodukovať policajný zbor?

¾ pozitívnych sú plne očkovaní

Médiá opäť začali prinášať štatistiky o počte nakazených covidom a o tom, ako sa treba chrániť a že
minister Lengvarský má pre nás milióny vakcín na omikron. K tomuto len jedna vec. Keď si kliknete
na stránku Národného centra zdravotníckych informácií, tak nájdete údaje, podľa ktorých k 13.
októbru percento pozitívnych testov u očkovaných osôb už stúplo na takmer 75 %. Potrebuje toto
ešte nejaký komentár?

Zdroj: snímka obrazovky NZCI

Čo nové na fronte

Pred týždňom sme vás informovali, že najbohatší muž planéty, Elon Musk, je na Ukrajine persona
non grata, pretože predstavil mierový plán a navrhol aj to, aby sa Krym vrátil Rusku. Ukrajinci, ktorí
ho dovtedy oslavovali ako hrdinu za satelitný internet Starlink, ktorý im dodával, následne začali
strhávať bilbordy s jeho podobizňou. Krátko potom Ukrajina pocítila masívne výpadky Starlinku.



Okrem problémov s Muskom sa však Zelenskyj musí vyrovnať aj s Bidenom. Ten si dovolil
ukrajinského prezidenta požiadať, aby prestal kritizovať objem dodávok zbraní z USA. Informoval o
tom dokonca aj Washington Post a my sme sa dozvedeli, že americký prezident mal súkromne
povedať Zelenskému, že ak bude nevďačný a stále opakovať, že „to nestačí“, potom bude mať naozaj
vážny problém s americkým Kongresom. A práve ten schvaľuje objem peňazí, ktoré sa na Ukrajinu
pošlú.

Ilustračný obrázok, zdroj: fb Volodymyr Zelenskyj
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